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Z A P I S N I K 
sa 75. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 17. listopada 2014. 
u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 
 
 
 Nazočni: Katarina Mihelčić, zamjenica gradonačelnika, Gordana Piskač, pročelnica JUO, 
Tomislav Mrle, voditelj Stručne službe za obavljanje poslova gradonačelnika, samouprave i 
uprave, Indira Rački Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice Delnice, Nikola Muvrin, 
direktor “Risnjak-Delnice” d.o.o, Dražen Rački, djelatnik JVP Delnice, Zvezdana Jerković, 
ravnateljica Dječjeg vrtića "Hlojkica" Delnice, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za 
komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet, Zrinka Ružić, djelatnica Odsjeka za 
proračun i financije, Branka Crnković, djelatnica Goranskog sportskog centra, Klaudija Kumpar, 
tajnica gradonačelnika. 

Izostanak su ispričali: Ivica Knežević, Dragan Abramović umjesto kojeg sjednici 
prisustvuje Dražen Rački, Dario Medvedec umjesto kojeg sjednici prisustvuje Branka Crnković, 
Đulio Jusufi umjesto kojeg sjednici prisustvuje Zrinka Ružić.  
 
 IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ 
 
ZRINKA RUŽIĆ 
- Završavale su se aktivnosti vezane uz zaduženje, danas voditelj Odsjeka predaje 

dokumentaciju HABORU. 
- Vršila se kontrola bilance, poslovi vezani uz rebalans, obračunat je PDV, pripremljene su 

opomene i ovrhe, napravljen je ugovor o autorskom honoraru za Antuna Crnkovića, izvršen 
je obračun za uspješnost na radu, ispunjen obrazac JOPPD za rujan, napravit će se zapisnik za 
geodetske usluge. 

- KTD Risnjak transferirana su sredstva u iznosu od 112.000 kn za radove na rekonstrukciji 
fasade, plaćen je kredit, proslijeđena su sredstva udrugama, a radilo se i na usklađivanju 
kartica s poslovnim partnerima. 

 
INDIRA RAČKI JOSKIĆ 
- Aktivnosti su vezane za obilježavanje 140-te obljetnice Narodne knjižnice i čitaonice. 

Poslano je 120 pozivnica (ministarstvu, županiji, odjelu za kulturu, sport i tehničku kulturu, 
službi društvenih djelatnosti). Napravljene su zahvalnice, potrebno je još izraditi panoe. 

- Dogovaraju se dvije priredbe, jedna vezana uz goranske govore te "Djeca djeci". 
- Od početka godine u Knjižnicu je donirano ukupno 450 knjiga, problem je nedostatak 

prostora za smještaj tih knjiga. 



- Odrađen je "Čitateljski kutak" na kojem je predstavljen program obilježavanja 140-te 
obljetnice Knjižnice te "Mjesec knjige". 

- Predan je financijski plan. 
 
DAVORKA GRGURIĆ 
- Izdan je nalog za asfaltiranje udarnih rupa. Izvršeno je asfaltiranje u Mesničkoj i Goranskoj 

ulici. 
- U utorak se obišlo gradilište. 
- U srijedu se, radi nevremena, obilazio teren zbog poplavljenih kuća i okućnica u Delnicama i 

kupskoj dolini. 
- Napravljeni su troškovnici za Supilovu ulicu. 
- Radilo se na naknadama za nezakonito izgrađene zgrade, na posebnim uvjetima gradnje te 

izdavanju suglasnosti. 
- Pri završetku su dogovori za uređenje objekta u Brodu na Kupi (Trgovina  "Marica" i UO 

"Zrinski"). 
- Prema nalogu MUP-a radilo se na dopuni i promjeni vertikalne i horizontalne signalizacije. 
- Naručeno je 18 novih lipa. 
- Obavlja se pregled dnevnika i računa KTD "Risnjak - Delnice" d.o.o. 
- Čeka se ponuda od vatrogasaca za kresanje grana za Podgoru. 
- Ima dosta reakcija građana na obavijest o postavljanju snjegobrana, ljudi pitaju što napraviti 

jer imaju stare krovove. 
- Priprema se i ažurira dokumentacija za naknadu štete od elementarne nepogode. Rok je 15. 

12. 2014. godine. 
- Pregledan je objekt u Brodu na Kupi zbog kvara na instalacijama. 
- Udarne rupe na cesti za Razloge treba pokrpati, radi se o cca 100 m2 za što nema novaca u 

proračunu. 
- Danas se kreće sa sanacijom ceste u Radočaju i Velikoj Lešnici gdje je postojeći asfalt 

podlokan i treba hitno reagirati. 
- Komunalno redarstvo je imalo problema za vrijeme placa tako da je morala intervenirati i 

Policija. Osoba koja stvara problem vrlo je samovoljna i ne drži se reda na samom placu. 
- Redovito se knjiži komunalna naknada, šalju se ovrhe za neplatiše a poslani su i računi za 

najam prostora u zgradi gradske uprave. 
 
NIKOLA MUVRIN 
- Zbog jakog nevremena djelatnici KTD Risnjak su s JVP sudjelovali u saniranju šteta, 

čišćenju šahti, odštopavali su se kanali a raspoređene su i vreće s pijeskom za kritične 
lokacije. Radilo se i na čišćenju šahti u Brodu na Kupi. Došlo je do prodiranja vode u prostor 
Diska, voda je ušla bočnim stepenicama i poplavljeno je skladište. 

- Izmjerene su stepenice u Parku gdje je izvršena i kontrola dječjih igrala. 
- Čistio se prostor oko lipa u Supilovoj ulici, pripremila se podloga za sadnju. 
- Zbog kiše nisu se kosila groblja. 
- Ističe problematiku lokacije place o čemu se mora razgovarati jer je sadašnje stanje 

neodrživo. Radi se o specifičnim ljudima s kojima je teška komunikacija. Smatra da hitno 
treba pronaći drugu lokaciju ili plac ukinuti.  

- U kontroli je bila Protupožarna inspekcija. 
- Održan je sastanak za Info punkt.  
- Prodaja cvijeća za blagdan Svih svetih biti će u prostoru klizališta. Zatraženo je da se u park 

ne dozvoli ulaz automobilima.  
 
 
 



MIRELA SRKOČ ŠENKINC 
- Na Turističkom vijeću razmatran je nacrt prijedloga programa rada i financijski plan koji bi 

trebali biti usvojeni do kraja mjeseca. 
- S Turističkom zajednicom Gorskog kotara održan je sastanak o brendiranju. 
- Za gospođu Janeš napravljena je odjava s 13. 10. 2014. 
- Započeo je tečaj engleskog jezika za iznajmljivače. 
- U srijedu je prisustvovala Prvom Nacionalnom forumu obiteljskog smještaja na kojem se 

okupilo preko 700 sudionika iz cijele RH. Održane su razne panel rasprave i razmatrane teme 
vezane za iznajmljivače. 

- Jučer je održan sastanak s tematikom Info punkta.  
- Čistio se prostor za Info punkt, spremala arhiva, podrumske prostorije. 
- Program rada predan je Gradu. 
- Danas će prisustvovati sastanku vezanom uz obilježavanje Memorijalnog dana Gorskog 

kotara. 
- Sutra će KUD, uz prigodni koncert, proslaviti 40-u godišnjicu rada. 
 
DRAŽEN RAČKI 
- U ponedjeljak je srušena lipa kod kbr. 81, jučer kod kbr. 71 u Supilovoj ulici u Delnicama. 
- Osim intervencija nakon obilne kiše i nevremena, dogodila se i intervencija na području 

Grabnja gdje se stvorilo cijelo jezero. Pomagala su nam DVD Vrbovsko, Čabar i Vrata, 
posuđena nam je tehnika iz Rijeke. Štete na tehnici nismo imali osim što je sve mokro. 

 
BRANKA CRNKOVIĆ 
- Izrađuje se dokumentacija za natječaj za nogometno igralište. Do 31. 10. se mora predati. 

Radi se i na drugim natječajima ali oni su vezani uz Platak. 
- Intenzivno se vrše pripreme kako bi se uključili u sportsku rekreaciju i kako bismo sljedeće 

godine bili nosioci manifestacije u kojoj sudjeluje oko 700 žena. Očekujemo rezultate 
kandidature.   

 
GORDANA PISKAČ 
- Održan je sastanak s Kraljević Hotelima i Lidlom no, Kraljević Hoteli se nisu odazvali. 

Radilo se o dogovoru oko granice i uređenja između Hotela Risnjak i Lidla. 
- Utorak je rezerviran za Supilovu ulicu, trenutno se dogovaraju detalji oko okućnica. 

Asfaltiranje koje je trebalo biti je odgođeno radi obilne kiše. 
- Izrađeno je Izvješće za sanaciju odlagališta Sović Laz. Isto će se uputiti prema Fondu za 

zaštitu okoliša. 
- Izrađeno je Izvješće o provedbi projekta za ugradnju kotla u zgradi gradske uprave. 
- Temeljem zamolbe susjeda, obavljen je razgovor s vlasnikom objekta u Supilovoj ulici koji je 

obećao da će na objekt postaviti žljebove.  
- U pripremi je zahtjev za izdavanje Uporabne dozvole za cestu prema Srednjoj školi. 
 
TOMISLAV MRLE 
- Tajnički poslovi i poslovi pisarnice funkcioniraju u redu kao i imovinsko pravni poslovi za 

čije je rješavanje potreban duži vremenski rok. 
- Sazvana je Komisija za učeničke stipendije. 
- Pripremaju se materijali za provođenje postupka nabave računala. 
- Izrađeno je Izvješće prema PGŽ temeljem Odluke o socijalnoj skrbi. 
- Kontinuirano se izrađuju rješenja za novorođenčad, jednokratne novčane pomoći. Obzirom 

na novu odredbu Odluke o socijalnoj skrbi sve više ima odustanaka od socijalnih pomoći. 
- Na objavu je poslan materijal vezan za zaštitu i spašavanje. 



- U suradnji s Policijskom postajom Delnice jučer je održan sastanak na kojem je izrađen 
prijedlog rasporeda rada odnosno dežurstva u Info punktu. Idući tjedan slijedi posjet PU PGŽ 
te konačni dogovor s TZ oko prostora i drugih tehničkih detalja.  

- Od PGŽ dobiven je poziv za okrugli stol na temu "pacijenti-zdravstvene usluge". 
- Izrađene su 2. izmjene Plana i programa stručnog osposobljavanja. Danas će dovršiti natječaj 

nakon čega slijede aktivnosti oko primanja još 3 osobe: VSS pravo, VŠS pravo i ekonomija. 
- Gradonačelniku je napisana punomoć za ročište u predmetu Hidroelektra. 
- Izrađuje se Projekcija troškova formiranja prometne mladeži. 
- Za Gradsko vijeće priprema se Povelja o suradnji i organizaciji civilnog društva. 
- U srijedu je sudjelovao u obilježavanju 10-godišnjice Županijskog bibliobusa. 
- Po nalogu gradonačelnika u izradi je projekcija troškova za portira. 
- U ranije izrađeni Sporazum vezan uz donaciju gospođe Janet Majnarich ugrađeni su zahtjevi 

izvršitelja oporuke (Vilim Smiljanić i Tom Dušević). Njima i Uredu župana poslan je 
prijedlog. 

- Osim čitanja materijala vezanog uz novi Zakon o civilnoj zaštiti radi davanja očitovanja, sve 
je na kraju proslijeđeno stručnim osobama koje tu materiju daleko bolje razumiju (JVP te 
zamjenici koja je educirana po tom pitanju kao i kolegici u JUO). 

- Krajem prošlog tjedna HČSP Delnice uputio je prijedlog za dodjelu imena novom trgu na 
ulazu u Supilovu ulicu imenom poginulog hrvatskog branitelja Vlastimira Corela. Otvoren je 
predmet, izrađen i proslijeđen je dopis nadležnom povjerenstvu, izrađen je i prijedlog odluke 
za Gradsko vijeće. Jučer se javila predsjednica Povjerenstva koja je rekla da više nije u PGS-
u i da to više ne želi raditi. Danas je sav materijal proslijeđen potpredsjednici gospođi Silviji 
Mulc. 

- Napravljen je obrazac vezan uz obavljanje službeničkih dužnosti sve sukladno odredbi 
Zakona o lokalnim službenicima te sve češćim istraživanjima transparentnosti i odgovornosti. 

- Što se tiče "Logopeda bez granica" upućen je dopis i zatraženo očitovanje koje je jedino 
dobiveno od ravnateljice Osnovne škole Frana Krste Frankopana. Katarina Mihelčić navodi 
da su institucije zaprimile dopis tek 17. 10. iako je isti poslan još 7. 10. što je nedopustivo te 
će u tom smislu reagirati prema Hrvatskim poštama.  

 
 
 
 

Dovršeno u 8,50 sati. 
 
 
 
 
Tajnica gradonačelnika     Gradonačelnik 
Klaudija Kumpar      Ivica Knežević, dipl. ing. 

 
 
 
 
 
 


